
1 

Rozhovor s Isabel Medina Peralta 

 

Úvod 

 

V aktuálnom vydaní nášho formátu rozhovorov "Front Line Reports" prinášame 
rozhovor s nacionalistickou aktivistkou Isabel Medina Peralta zo Španielska pre nový 
nemecký online časopis pre politickú teóriu NSDAP/AO "Der Angriff (DA)/The At-
tack". Rozhovor viedol ich šéfredaktor "Wehrwolf". 
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www.nsdapao.info 

 

Rozhovor 
 

DA: Predstavte sa, prosím. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Som predovšetkým národný socialista. Som politický vojak, ktorý si plní svoju povinnosť. 
Chápem, že človeka (v mojom prípade ženu) definuje jeho konanie, jeho osobitný spôsob 
chápania sveta a prezentovania sa v ňom. Cesta, ktorú som si vybrala, je cestou činu. 
"Verím, bojujem", to je kategorický imperatív mojej existencie. 

 

DA: Kedy ste začali pracovať v politike a čo vás k tomu viedlo?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Politike som sa začal aktívne venovať v trinástich rokoch. Vtedy som si začal vážiť 
vzdelanosť a kultúrnosť človeka, a tak som sa pustil do čítania všetkého, čo som považoval 
za užitočné. Hoci moje prvé čítanie sa týkalo filozofie, všetky cesty vedú do Ríma a v tomto 
prípade viedli k fundovanej a praktickej politickej ideológii. Moje konanie, môj spôsob 
správania, môj vkus a hodnotenia sú, a pokiaľ si pamätám, aj boli, fašistické. 

 

V štrnástich rokoch som sa začal zúčastňovať na konferenciách a demonštráciách, krátko 
nato som založil časopis pre politické informácie a osvetu a začal som si všímať premenu vo 
svojej životnej voľbe. Ale všetky problémy, ktoré mi spôsobovala moja politická 
príslušnosť, sa mi zdali hlúpe, nepriateľ nevedel, že bojujem za veľkosť a nesmrteľnosť! 
Vôľa rozpútať chaos, dať do poriadku pomätený svet a pôsobiť ako strážca v najvyššom 
platónskom zmysle poriadku, to je naliehavá úloha, ktorú si vytýčil národný socializmus; a 
je to úloha, ktorú som si vytýčil aj ja. Mojou motiváciou je konať v záujme zachovania krásy 
a harmónie, konať podľa cnosti a situovať umenie do životnej maximy centra vesmíru. 

 

DA: Spolupracovali ste s politickými stranami a/alebo organizáciami v Španielsku a/
alebo dokonca na medzinárodnej úrovni? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Áno. Ako som už spomínal, svoju politickú kariéru som začal založením týždenníka 
Jonsista, teda prihlásením sa k národno-socialistickej línii v rámci španielskeho fašizmu. 
Jeho názov bol "La Conquista del Estado" podľa týždenníka, ktorý začal fašistický politický 
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boj v Španielsku v roku 1931 pod perom Ramira Ledesma Ramosa. Po vydaní svojich čísel 
som sa začal stretávať so súdruhmi, niektorými čitateľmi a ďalšími, ktorí sa k projektu 
pridali. Keď som sa zoznámil s tým, kto je teraz mojím najvernejším súdruhom a najlepším 
priateľom, začal som s ním obdobie bojovnosti vo Falange, ale roky po tom, ako som sa dal 
na stranu, som si mohol overiť, že súčasné spoločenské pomery ťahajú podstatu strany, až ju 
robia nepoznateľnou pre kohokoľvek z jej vlastných zakladateľov. Začal som teda bojovať v 
"Bastion Frontal", predčasnej mládežníckej skupine, ktorej hlavným cieľom nebolo nič iné 
ako otriasanie verejným vedomím na základe virálnych mediálnych akcií. Po jej rozpustení 
som sa ocitol pri čítaní a príprave nových krokov na pevnej a nerozbitnej štruktúre do 
budúcnosti. Napriek tomu sa zúčastňujem a bojujem spolu so španielskymi súdruhmi v 
kultúrnom združení a na medzinárodnej úrovni, a to v mojej strane "Der Dritte Weg" v 
Nemecku a v britskom časopise "Heritage and Destiny", v ktorom pravidelne spolupracujem 
článkami. Udržiavam tiež kontakty a spoluprácu s niektorými stranami v Brazílii, 
Francúzsku a Taliansku. 

 

DA: Ste stále prepojený s "Bastion Frontal"? Ak áno, povedzte našim čitateľom niečo 
o histórii spomínanej organizácie a jej cieľoch. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Bastión Frontal bola mládežnícka militantná organizácia založená na myšlienke politického 
boja a pouličných akcií. Vznikla v Madride od pandémie v atmosfére politických sporov, 
sociálnej nespravodlivosti a hospodárskej krízy, čo samozrejme prispelo k predčasnému 
rastu skupiny. Chýbalo jej však pevné velenie, konkrétne ideologické odhodlanie a 
vyhliadky do budúcnosti. Keď som sa rozhodol vstúpiť do strany, jasne som videl, že nemá 
žiadne trvalé uplatnenie na španielskej spoločenskej scéne a že sama musí slúžiť len ako 
akčná skupina na burcovanie svedomia, ktorá dosahuje ohlasy v médiách prostredníctvom 
rozhodných akcií. V tomto zmysle sme splnili svoje ciele, keďže o skupine sa hovorilo aj v 
národnom parlamente. Neskôr problémy so správaním niektorých ľudí, nedisciplinovanosť a 
nedôslednosť mnohých bojovníkov, pridané k právnym problémom, ktoré spôsobili naše 
verejné vystúpenia, spôsobili sklamanie, ktoré rozdrvili bojového ducha našich vojakov. 
Mesiac pred rozpustením strany som z nej pre nezhody s jedným z vedúcich predstaviteľov 
vystúpil, keďže som sa kvôli nebezpečným okolnostiam nachádzal v Nemecku bez možnosti 
rozhodovať z vlastnej krajiny. Moje rozhodnutie vychádzalo zo skutočnosti, že budúcnosť 
skupiny a jej vedúcich bola vzdialená môjmu ideologickému zmýšľaniu a mojej bojovej 
etike. 

 

DA: Prvýkrát ste sa verejnosti prihovorili 13. februára 2021 v Madride, keď ste mali 
na sebe modrú falangistickú košeľu a hovorili ste o španielskej dobrovoľníckej divízii 
"Azul" (španielska dobrovoľnícka divízia) z obdobia druhej svetovej vojny. Tento 
prejav vyvolal veľa kontroverzií, a to aj v medzinárodnom meradle. - Vysvetlite našim 
čitateľom vašu motiváciu k tomuto prejavu a vaše rozhodnutie vystúpiť tam vo 
falangistickej uniforme. 

 

Isabel Medina Peralta: 
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Naozaj si neviem vysvetliť, prečo som tam bol, sotva osemnásťročný, v panteóne 
zasvätenom hrdinom a pred 300 ľuďmi s mikrofónom. V Španielsku som bola viac-menej 
známa, pretože moje správanie a pohŕdanie dôsledkami robili z dievčaťa politického vojaka 
rovného mužom. Napríklad keď som mala pätnásť rokov, do Madridu prišlo veľa 
chuligánov z britského antifašistického tímu. Kým moji priatelia rozmýšľali a rozhodovali o 
stratégiách, ja som sa rozhodla postaviť sa pred nich a uskutočniť jeden zo svojich nápadov, 
čo sa mi podarilo vzhľadom na to, že tých antifašistov ponížilo jedno malé dievča. Aj 
vzhľadom na moju osobnosť a fyzický vzhľad , ma vedie k myšlienke, že isté organizácie 
sa rozhodli dať mi hlas na demonštráciách, aby prilákali obnovené publikum a vytvorili 
nový, menej agresívny mediálny obraz. V ten deň sa však "propagandistické rozhodnutie" 
trochu vymklo spod kontroly. Svojím prejavom som chcel vo všetkých tých mužoch 
prebudiť bojový a etický charakter divíznych vojakov, chcel som vyzdvihnúť virtuozitu 
španielskeho bojovníka a jeho históriu a predovšetkým som chcel, aby ozvena mojich slov 
dunela a otriasala cyprusmi na cintoríne. Hovoriť nespornú pravdu, nemenný hlas histórie, 
ktorá v našich dňoch umiera a málokto sa odváži ukázať prstom na nepriateľa. Verím, že 
polovičaté opatrenia, že ideologické prestupovanie v prospech získania lepšej mienky o 
skazenej spoločnosti nikdy nikam nepovedie, nikdy. Myslím si, že niekto musí obetovať 
svoje privilégiá pre spoločnosť, a úprimne povedané, nevadí mi to, pretože plniť si svoje 
povinnosti je pre čestného človeka to najdôležitejšie. Predovšetkým som sa snažil, aby si 
bojovníci uvedomili, že život nemá cenu, ak ho nie ste schopní obetovať obrovskému 
ideálu. 

 

V prejave som začal parafrázovaním Adolfa Hitlera v príhovore o slávnom výkone 
španielskej divízie a potom som vyzval súdruhov nášho storočia, aby pohŕdali následkami, 
pretože pokuta, malý trest odňatia slobody alebo to, že vás opustí priateľka, pretože ste 
"nácek", nič z týchto malých okolností sa nevyrovná tým, ktorí položili svoje životy za našu 
vec. Ako som už povedal: 

 

"Tí, ktorí prežili mráz ruskej stepi a požiar Krasného Boru, sa vrátili, aby spolu s jednotkou 
Karola Veľkého, spolu s SS, vyzvali prozreteľnosť v Berlíne na obranu toho, čo bude tisíc 
rokov veľkolepé a slávne." 

 

Smrť pre nich nebola koncom, bola začiatkom éry, éry hitlerizmu, a dnes musíme bojovať 
tak ako oni: "V každom našom čine musíme revolúciu sprítomniť, aj keby nás mala 
postretnúť smrť, lebo v tom prípade zomrieme pod slnkom alebo pod hviezdami, ale naša 
krv bude plodná ako omladený prameň." 

 

Na záver som zdôraznil, že je nevyhnutné bojovať proti otcovi všetkej korupcie, proti pánovi 
sveta, pôvodcovi prisťahovalectva, morálnej degenerácie a finančnej krízy, pretože: "Je 
našou najvyššou povinnosťou bojovať za Európu a Španielsko, ktoré je teraz slabé a 
likvidované nepriateľom, nepriateľom, ktorý bude vždy ten istý, hoci s inými maskami: 
Židom. Pretože nič nie je istejšie ako toto tvrdenie: na vine je Žid." 

 

Mal som na sebe falangistickú košeľu kvôli princípu jednotnosti. Aj keď som to bol ja, kto 
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zo všetkých účastníkov zvýšil hlas alebo sa chopil mikrofónu, nič ma neodlišuje od mojich 
súdruhov. Modré tričko nám pripomína, že všetci bojujeme za spoločnú myšlienku a že v 
porovnaní s ňou sme všetci bezvýznamní. Okrem toho takto bojovali španielski vojaci, 
modrá košeľa vedľa hákového kríža, symbolu vzkrieseného života. 

 

DA: Franco sa bohužiaľ oficiálne nepripojil k Osi. Čo si myslíte, že bolo zámerom tohto 
rozhodnutia, a myslíte si, že spojenectvo mohlo významným spôsobom ovplyvniť vojnové 
úsilie Osi? 

 

Isabel Peralta: 

 

Začiatkom 30. rokov 20. storočia sa začal formovať nový duch, totožný s duchom, ktorý už 
vtedy zachvátil duše mladých ľudí v celej Európe. Toto hnutie založil Ramiro Ledesma Ra-
mos, redaktor a generálny tajomník časopisu "La conquista del Estado". 

 

Neskôr sa pridal k Falange Josého Antonia, menej bojovnej, umiernenejšej, viac katolíckej 
ako nemeckej. Prirodzene to čoskoro viedlo k rozkolu. Ledesma aj José Antonio sa však 
dostali do vrstvy vodcov fašizmu v Španielsku. Keď vypukla občianska vojna, všetci vod-
covia a funkcionári Falange a JONS boli uväznení a zastrelení. V prípade Josého Antonia je 
zarážajúca možnosť, že ho Franco musel zachrániť, a návrhu na prepustenie sa zriekol. 

 

Franca, stratéga, vzdelaného v najvyššej vojenskej prísnosti, vôbec nezaujímali životy týchto 
vodcov, pretože vedel, že pri nich je jeho postava zatienená a bezcenná. Po víťazstve vo 
vojne sa zmocnil Falange, jej symbolov, doktríny (aspoň teoreticky) a hymny. Zlúčil stranu a 
vytvoril ideologický koktail medzi karlistami, fašistami, konzervatívcami, liberálmi a katolí-
kmi, a hoci sa verilo, že Hitler vyhrá vojnu presadzovaním svojich prvých pozícií, bol priaz-
nivcom führera. Prišli sa stretnúť do Hendaye a Hitler vyhlásil, že "by si radšej nechal 
vytrhnúť zuby jeden po druhom, než by sa znova stretol s Francom". 

 

Potom prišiel súmrak bohov a pod troskami Berlína sa zrútilo všetko krásne, harmonické, 
spravodlivé a pravdivé. V Španielsku zlikvidovali fašistický pozdrav ako oficiálny, napadli a 
zlikvidovali "camisas viejas" Falange, vymenili ich za technokratov a skončilo to dohodou so 
sionizmom, keď v Španielsku inštalovali vojenské základne výmenou za peniaze, v 
najčistejšom štýle nízkej prostitúcie, Ak sa posudzuje z ideologického hľadiska... 

 

DA: Vo svojom prejave o "Modrej divízii" ste spomenuli aj medzinárodný vplyv Ži-
dov. Musím povedať, že ma to dosť zaujalo, pretože nie je bežné, aby ste v takom 
mladom veku videli tak jasne túto konkrétnu tému, tiež, a to nie je vecou veku, je ťažké 
v dnešnej dobe hovoriť o vplyve Židov na verejnosti, najmä v rámci EÚ. Opíšte našim 
čitateľom, ako ste sa dozvedeli o židovskej problematike. 

 

Isabel Medina Peralta: 



6 

 

Je to ťažké, viem, ale je to v podstate nevyhnutné. Človek potrebuje vedieť, čo je problém, 
potrebuje mu dať tvar, tvár, meno. Meno problému je judaizmus, medzinárodné židovstvo a 
jeho úplné pohŕdanie inými národmi a harmonickým usporiadaním vecí. Špekulujú s biedou 
ľudí, vnášajú do národného organizmu škodlivé myšlienky ako parazity: včera komunizmus, 
dnes antirasizmus, feminizmus alebo LGTBI. Sú to paraziti a parazitov treba najprv identif-
ikovať ako takých, aby sa mohlo pristúpiť k hľadaniu lieku. Niekedy je ťažké byť k sebe 
úprimný, vieme to, vieme, aký nebezpečný je židovský problém. Radšej sa však pozeráme 
inam a odvraciame pozornosť ostatných láskavými eufemizmami ako "elita" "vyvolený 
národ"... Nie! Nezaujímajú ma dôsledky, žijem pre česť, nie pre chlieb a nikdy by som 
neľutoval, keby som hlásal pravdu, bez ohľadu na to, aké ťažké by potom boli moje pomery, 
zopakoval by som to ešte tisíckrát. Židovskú otázku som začal študovať, odkedy som začal 
študovať svet. Všade, kam siahli vaše oči, ste našli Žida: tlač, banky, energetické spoločnosti, 
ropu... Pri štúdiu univerzálnych dejín ste si všimli náhodný detail, že od Egypta až po rímske-
ho prétora, prechádzajúc cez cézarov, ruských cárov, Rumunov, anglických, španielskych či 
francúzskych dobyvateľov, ste našli epizódu vyhostenia voči Židovi. Analyzujte fakty bez 
ideologických predsudkov, odstráňte pásku z očí a objavíte len jedno meno "Žid". 

 

DA: Ako by ste teda celkovo definovali svoje politické názory? Ste orientovaný falan-
gisticky, alebo skôr smerom k postojom Francisca Franca? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Som národný socialista. Najprv som začal svoju politickú kariéru vo Falange kvôli oddanosti 
Ramirovi Ledesma Ramosovi a z vďačnosti za obeť Josého Antonia a našich padlých. V 
novej Falange som mal veľa ideologických rozdielov, keďže podľa mojich straníckych sú-
druhov som bol "modrá pôda" (metafora pre hnedú košeľu). Modrá košeľa bola straníckou 
košeľou a predstavuje vážneho a proletárskeho ducha robotníckej triedy a ja som sa rozhodol 
nosiť ju v prejave predovšetkým kvôli dobre zdôvodnenej zásade uniformity, pretože v 
predsieni alebo v poslednom rade som ďalší vojak a nezaslúžim si žiadne vyznamenania. Po 
druhé preto, že pod uniformou wehrmachtu falangistických vojakov vykukuje tá modrá, 
ktorá pripomína náš národ a jeho slávnu históriu, ako sa hovorí v ich hymne "sláva vlasti, 
ktorá vedela ísť po ceste slnka cez modrú hladinu mora", dobývajúc celý svet. 

 

Aj tak je moja doktrína čisto národnosocialistická a riadim sa len príkazmi bohov alebo Hit-
lera, takže každá nová strana, ktorá sa chce zbaviť alebo "rozriediť" jej podstatu, akoby bola 
zlá, každá "štvrtá politická teória" sa mi javí ako ideologický prehrešok a veľmi vážna vina 
za zneuctenie bohov. 

 

DA: Osobne si myslím, že pozadie španielskej občianskej vojny v rokoch 1936-1939 je 
dobrým príkladom situácie, v ktorej sa dnes nachádzajú všetky krajiny západného 
sveta, a už len preto sa mi zdá škoda, že história španielskej občianskej vojny je pre 
mnohých ľudí mimo Španielska stále vzácna. - Aký je váš názor na túto tému? Myslíte 
si, že okolnosti masívneho politického napätia medzi ľavicou a pravicou, ktoré neskôr 
vyvolali španielsku občiansku vojnu, sú (v niečom) podobné súčasnej situácii v západ-



7 

nom svete? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Odpoveď na túto otázku mi dal už José Antonio, Primo de Rivera v skoré ráno svojej popra-
vy: "Dúfam, že španielsky ľud, taký bohatý na dobré a láskavé vlastnosti, nájde mier a vlasť 
chleba a spravodlivosti". Ak však vezmeme situáciu z praktického hľadiska, španielsky ľud 
sa len zriedkakedy dohodol medzi sebou. O svoje impérium sme prišli sčasti kvôli židov-
skému financovaniu, ktoré dostávali anglické lode, sčasti kvôli vnútorným nezhodám. 
Príčinou pádu našej slnečnej ríše nie je nič iné ako vnútorná dezorganizácia a nedostatok 
harmónie. Dnes môžeme vidieť podobnosti. Vyhlásenie druhej republiky nebolo ničím iným 
ako triumfom liberalizmu a individualizmu nad naším národom. Niekedy doľava, inokedy 
doprava. Dnes môžeme vidieť tieto zatuchnuté a nevkusné myšlienky zhmotnené v "Partido 
Popular" a v PSOE (strane, ktorá bola prítomná na politickej scéne už v tých 30. rokoch). 

 

Mimo týchto dvoch vrstiev, ktoré sú každý deň navzájom homogénnejšie, musíme zjednotiť 
ostatné myšlienky a postupy. Takto vznikajú Vox a Podemos. Strany podobné Lige Matea 
Salviniho alebo AFD v Nemecku a jej následným odporcom. Ale čo tá skutočne radikálna 
ľavica? A ten fanatický nacionalizmus, ktorý bol prítomný vo Falange? Pre tieto strany a 
myšlienky nie je v dnešnej demokracii miesto. Našu éru charakterizuje ľahkovážny univer-
zalizmus, úplný nedostatok hodnôt a ideí a úpadok kolektívnej morálky. Túto situáciu 
musíme prelomiť a pretransformovať tieto dekadentné hodnoty, na to nie je potrebné nič viac 
ako fanatizmus, a ten dnes chýba. 

 

DA: Aké sú hlavné problémy vo vašej krajine? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Španielsko už nie je suverénnym štátom, teraz je malou súčasťou konglomerátu, ktorý tvorí 
Európsku úniu, a ešte viac globalizovaného sveta. Problém Španielska teda nespočíva v 
našom vlastnom území, ale v jeho podriadenosti cudzím mocnostiam. 

 

V prvom rade, a to je najdôležitejší dôsledok tohto vážneho problému, je to rasové 
vytláčanie, ktoré síce nie je také výrazné ako v Londýne alebo Paríži, ale je to hmatateľný 
problém, ktorý postupuje deštruktívnym tempom a ohrozuje prirodzený poriadok, poly-
chrómiu sveta a všetku krásu, ktorú by Španielsko ako národ, spoločenstvo a ľudia mohli 
priniesť svetu. Štúdie Národného štatistického inštitútu ukazujú, že len v Almeríi možno 
zaregistrovať príchod 58 000 nelegálnych prisťahovalcov na malých člnoch. V Barcelone už 
existujú getá, predmestia, ktoré sa zdajú byť ponechané samé na seba a ktoré sa podobajú 
cestovaniu stovky kilometrov do mdlého kúta Afriky. To môže spôsobiť zvýšenie miery 
násilia, kriminality alebo vandalizmu, ale nie je to práve základný problém. Divoké 
správanie sa môže napraviť aj deportáciou. Nemôžeme sa v našom diskurze sústrediť na ten-
to typ správania, ale naopak, musíme otvoriť oči a uvedomiť si, že aj ten najčestnejší 
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Maročan tu bude mať svojich päť či šesť detí, že sa narodia na národnom území a budú mať 
aj španielske doklady, deti, ktoré budú môcť voliť a rozhodovať, a budú realizovať svoju 
kultúru, ktorá nie je ani španielska, ani európska, na už okupovanom území, ktoré zostane 
len ako spomienka v učebnici dejepisu, ako ten národ, ktorý dobyl Ameriku alebo napísal 
Dona Quijota. To sa deje dnes, nenásytne, postupujúc a drviac všetko krásne, nechávajúc 
zvyšky bielej, civilizačnej a tvorivej rasy hniť na slnku ako mŕtvolu. Problém imigrácie 
sprevádza nízka pôrodnosť v našej krajine, ktorá sa nachádza v rámci EÚ ako jeden z národ-
ov s najnižšou pôrodnosťou. Španieli sa oddávajú hedonizmu, najabsurdnejšiemu individual-
izmu či prúdom, ako sú feministky alebo homosexuálne módy, čo takmer znemožňuje pri-
rodzenú regeneráciu rasovej štruktúry. 

 

Na druhej strane, ekonomická neistota, nedostatočná infraštruktúra, vojenské rozpaky a 
kontrola cudzích mocností s vojenskými základňami na našom území, nedostatok energickej 
armády a nie zoznam sepoi v službách NATO. Všetky tieto problémy koexistujú v tieni 
toho, čo sa kedysi nazývalo Španielsko. Musíme však prejsť k podstate. Žid je ten, kto desta-
bilizuje zaostalé krajiny a usmerňuje vlny prisťahovalectva do Európy; je to on, kto svojím 
humanitárnym a tolerantným slovníkom pripravuje civilizované národy na ich inváziu, kto 
klame ženy, aby ich zbavil najväčšej cnosti, kto rozptyľuje človeka a robí ho slabým, kto 
destabilizuje ekonomiku a vytvára zložené a neprirodzené záujmy. To je problém, odstrániť 
kontrolu, ktorú medzinárodné židovstvo vykonáva nad Španielskom a dusí náš ľud na smrť, 
civilizácia by sa dala do poriadku. Na vine je Žid. 

 

DA: Aký je váš postoj k (údajnej) Európskej únii (EÚ)?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Richard Kallergi vypracoval začiatkom 20. rokov 20. storočia plán. Tento plán sa nazýval 
"Paneurópa" a medzi jeho maximami musíme v doslovnom znení vyzdvihnúť nasledujúci 
príkaz: "Biele rasy Európy musia byť zničené a nahradené novou rasou negroidov - Eu-
rázijčanov, ktorí sú poddajní a ľahko ovládateľní." Životne dôležitou maximou judaizmu je 
ovládnuť a podrobiť si národy sveta, aby sa uskutočnilo slovo ich Boha, ovládnutie sveta 
"vznešenou rasou". Táto "ušľachtilá" rasa nie je ako africké alebo mongoloidné rasy, pasívne, 
neškodné a užitočné rasy v polychrómii prirodzeného zákona, naopak, židovská rasa je 
deštruktívna, parazitická, škodlivá. Na to, aby bolo možné vykonávať totálnu kontrolu nad viac 
či menej rozsiahlym územím, je potrebné vytvoriť súbor spoločných zákonov, nejaké globálne 
ideologické príkazy, identický peňažný systém. V Ríme to už urobili a pokúšali sa takto postu-
povať, kým to nezastavil istý rakúsky maliar. Potom, v Gotterdammerungu, sa Európa ocitla bez 
svetla, bez sprievodcu a nastal čas uskutočniť plán, ktorý už Kalergi vypracoval. Vlajku navrhol 
on (dvanásť hviezd predstavuje dvanásť izraelských kmeňov), jeho maximami boli univerzaliz-
mus, konzum a individualizmus. Prevažná väčšina krajín, ktoré niečím prispeli svetu, je ovláda-
ná; civilizačné národy, tvorivá rasa, pod tým istým symbolom a menou podriadená dolárovej 
transakcii a systému federálnych rezerv. 

 

Je pravda, že každá krajina môže mať svoje vlastné zákony, ale podľa ústavy nemôžu byť v 
rozpore s maximami Európskej únie. V prípade Španielska, ktoré má našu predchádzajúcu 
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ústavu, sa musela upraviť. Aj náš právny systém sa musí prispôsobiť legislatíve presad-
zovanej z Bruselu. Napríklad v septembri sa začal uplatňovať nový zákon na ochranu judaiz-
mu v súlade s IHRA. Inými slovami, Európska únia je orgánom, ktorý je Európe, jej osobit-
nému géniu a etickému systému cudzí. Je súčasťou choroby. 

 

DA: V marci 2022 španielska polícia kontaktovala políciu Spolkovej republiky 
Nemecko (SRN) v súvislosti s vašou cestou do Nemecka. Potom ho prehľadali na letisku 
vo Frankfurte nad Mohanom a následne začali súdne konanie kvôli údajnej 
"propagácii propagandy NS". Tento incident sa v tých dňoch dostal na titulné stránky 
novín v Nemecku aj v Španielsku. Ako pre vás tento súdny prípad nakoniec dopadol?   

 

Isabel Medina Peralta: 

 

V septembri som bol oslobodený a moje veci mi boli vrátené. Môj právnik teraz bojuje o 
odškodnenie. Po tomto incidente som sa vrátila, hoci autobusom, a niekoľko mesiacov som žila 
pod menom "Francesca Rienzi", talianska študentka umenia na univerzite vo Florencii. Situácia 
sa však výrazne skomplikovala po ceste do Anglicka, kde ma na letisku v Manchestri zadržali 
na základe protiteroristického zákona. Po šiestich dňoch zadržiavania v britskej krajine bez mo-
bilného telefónu a počítača ma nechali na pokoji. V tom čase som odcestoval do Belgicka, od-
kiaľ som mal rozhodnúť o svojom osude. Bol na mňa vydaný príkaz Interpolu na pátranie a 
sledovanie. Vedel som, že sa musím vrátiť do svojej krajiny a počkať, kým sa situácia uvoľní. 
Mal som však záväzok voči svojej strane v Nemecku a voči svojim súdruhom a musel som byť 
dôsledný v tom, čo hlásam. Nastúpil som do autobusu a po mnohohodinovej ceste som dorazil 
do Nemecka. Išiel som na demonštráciu a splnil som si svoju povinnosť. Po niekoľkých 
týždňoch, keď som si v kaviarni pred krásnou gotickou katedrálou vychutnával čítanie, mi 
zavolali z práce a ďalší susedia: hľadá ma polícia. Pokúsil som sa odtiaľ odísť, ale v krátkom 
čase ma polícia dostihla, keďže mala môj telefón geolokovaný, a odrezala vchody a východy z 
mesta, v ktorom som sa nachádzal. 

 

Voči mne bol uplatnený zákon z roku 1947 a prvýkrát v modernej histórii Nemeckej spol-
kovej republiky bol občan Európskej únie natrvalo vyhostený bez toho, aby sa predtým 
dopustil trestného činu alebo dokonca nebol súdený. Podľa spolkovej republiky sa to pov-
ažovalo za skutočné ohrozenie demokratického poriadku krajiny. Dvadsaťročné dievča pov-
ažované za najväčšie nebezpečenstvo pre jednu z najsilnejších krajín Európy? Áno, lebo sa 
boja, zvyknú zakazovať a ten spomínaný zákaz zo strachu rešpektujú, ale ako som podpísal 
a prisahal vo svojom policajnom vyhlásení: "Moja česť je lojalita." Budem bojovať za 
Nemecko, za Európu a za pamiatku Adolfa Hitlera, ako to robili prví kresťania, s fanatiz-
mom, ktorý vás núti prijať smrť s úsmevom na tvári. Dnes spolková republika pracuje na 
zdrojoch a odvoláva sa na Európskom súdnom dvore, aby mi zakázala voľný pohyb po 
schengenskom území (právo zahrnuté v hlavách 1 a 2 zmlúv o Európskej únii a ľudských 
právach). Prajem im veľa šťastia. 

 

DA: Aký je váš názor na politickú situáciu v Nemecku (v jeho častiach: Spolková repub-
lika Nemecko, Rakúska spolková republika a Luxembursko)? 
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Isabel Medina Peralta: 

 

Je to okupačný režim, a to z vojenského, hospodárskeho aj súdneho hľadiska. Tento 
konglomerát dokumentov, ktoré tvoria ústavu, sa zameriava na to, čo považuje za hlavný 
problém krajiny: postup národného socializmu. Snažia sa všetko zakázať, symboly, histó-
riu... ale predovšetkým sa snažia bojovať proti pravde. Chcú zredukovať a podriadiť si jednu 
z najschopnejších rás v dejinách ľudstva. Chcú, aby zabudli, čo je to byť Nemcom, aby ne-
produkovali kultúrne, vedecky, teoreticky. Chcú ich zbaviť ich osobitého charakteru a zredu-
kovať ich na slabý a chorý národ bez osobnosti a identity. Nemecko nie je suverénne ani si 
nevládne samo, Nemecko je krajina otrokov a na jeho zvrhnutie potrebuje ľudovú revolúciu 
zasadenú do rámca medzinárodnej spolupráce. Národní socialisti celého sveta za to vďačia 
Adolfovi Hitlerovi. 

 

DA: Španielsko, ako jedna z európskych hraníc v tejto konkrétnej oblasti, bolo jednou z 
hlavných obetí masovej imigračnej a "utečeneckej" krízy v rokoch 2014/2015. Existujú 
ešte stále merateľné dôsledky tejto historickej krízy? A čo situácia na španielskom území 
v severnej Afrike? 

 

Isabel Medina Peralta 

 

Prirodzene, mnohým z nich sa podarilo usadiť. Problémom nie sú ani tak ekonomické nákla-
dy, hoci tie sú veľmi vysoké a veľkoryso prevyšujú štátne peniaze, ktoré sa vkladajú do ma-
terstva, umenia či výskumu a vývoja; ale rasové, pretože spolužitie biologicky odlišných 
prvkov nie je možné. Ich zvyky, etika či schopnosti sa zásadne líšia od našich a mimo svojho 
prirodzeného teritória budú vždy škodlivými prvkami, pretože destabilizujú a brzdia našu 
spoločnosť. Ak už hovoríme o miešaní, rasovom vytláčaní, potom sa budeme musieť rozh-
odnúť, že ide o problém, ktorý treba čo najskôr odstrániť, pretože zničené susedstvo sa dá 
napraviť, ale miešaná krv potrebuje generácie a stáročia, aby sa opäť harmonizovala, a ani 
tak by sa nikdy nevrátila k prvému prvku. 

 

DA: A čo nová masová imigrácia a "utečenecká" kríza? Dotýka sa to Španielska 
podobne ako iných krajín? Ak áno: akým spôsobom? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Je to niečo katastrofálne a musíme si tu urobiť meditačné cvičenie. Musíme pochopiť, že títo 
muži predstavujú ľudské životy a že sem prichádzajú na vlastné riziko, keď utekajú pred kon-
fliktom alebo pred okolnosťami, ktoré vôbec nie sú priaznivé pre život. Nie sú vinníkmi, hoci 
prichádzajú do Európy a mnohí z nich páchajú trestné činy a spôsobujú teror. Musíme pocho-
piť, že títo ľudia nie sú schopní pochopiť svet, ako ho chápeme my, nemožno od nich vyžado-
vať našu kultúru a civilizované správanie. Nemôžeme od nich žiadať, aby namiesto bojov a 
vytvárania gangov vzali do ruky klavír a zahrali serenádu. Nemôžeme a nemali by sme to 
robiť, pretože oni nie sú my; čo musíme urobiť, je zachovať krásu sveta, kmeňové tance Sur-
mov, rituály Masajov a Botticelliho sochy alebo Wagnerove opery, pretože všetko tvorí poly-
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chrómiu sveta, bohatý poklad rozmanitosti. Teraz, aby to mohlo existovať, musí byť každý na 
svojom mieste, v harmónii so svojím prostredím a svojou komunitou, pretože ak sa predstaví 
Európe, nikdy nebude Európanom a chaos bude hmatateľný. Preto, aby sme problém imi-
gračnej krízy odstránili, musíme ísť k jeho podstate, poukázať na to, čo vytvára vojny v tých 
krajinách, ktoré na dvere Európy píšu "Utečenci vítaní" a chvália sa prirodzeným konfliktom, 
ktorý táto zbierka plemien spôsobuje. Sú to ľudia a árijská láskavosť by im mala pomôcť, v 
ich krajinách bojovať proti koreňu problému. 

 

DA: Je masívne prisťahovalectvo hrozbou pre Španielov? Ak áno, 
v čom?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Je to hrozba z hľadiska destabilizácie, ktorú predstavujú. Napríklad z ekonomickej roviny 
dostávajú štátnu pomoc, ktorá ide z vrecka daňových poplatníkov a nie je určená napríklad na 
opravu krásnej architektúry našich miest. Predstavujú hrozbu v tom, že prijímajú prácu platenú 
nehodnou mzdou, s ktorou by Španiel, ktorý nepoberá pomoc a žije legálne, platí dane a 
bývanie, nemohol prežiť, a preto zamestnávateľ mzdu znehodnocuje a Španiel nemá inú 
možnosť, ako prijať túto nehodnú mzdu vďaka zákonu ponuky a dopytu. Hlavný problém však 
spočíva v strate našej etnokultúrnej identity, nášho prirodzeného prostredia a princípu homogé-
nnej komunity, kde sú vaše problémy problémami vášho suseda. 

 

DA: Aké je riešenie na ukončenie tejto krízy masovej imigrácie a "utečencov" pre Špan-
ielsko a zvyšok Európy? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Musíme bojovať proti vysokým financiám, proti medzinárodnej židovskej nadvláde a jej 
zavedenému systému; upozorniť domorodcov, že nie je našou povinnosťou prevziať 
zodpovednosť a že súcit nie je popretím vlastného života. Presvedčte svojich bratov, že nie 
sú ako my, že ľudské bytosti, ako každý iný druh, predstavujú výrazné a nezmieriteľné 
rozdiely a že milovať rasy neznamená miešať ich a ničiť, ale byť rasistom a bojovať za ich 
čistotu a zachovanie. Rasizmus treba chápať ako prirodzenú a pozitívnu etiku, a preto musia 
byť rasisti príkladní, a nie sa nechať unášať absurdným správaním, keď na ulici nazvú 
černocha "opicou", pretože to nie je opica. Musíme sa vždy správať vzorne a spravodlivo, 
byť obhajcami, zástupcami a strážcami vyššej rasy. Árijci musia byť svetlom pre zvyšok 
sveta. 

 

DA: Je súčasná utečenecká kríza hnacím motorom náboru členov a/alebo vplyvu/
politickej sily nacionalistických organizácií v Španielsku? 

 

Isabel Medina Peralta: 
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Pred niekoľkými mesiacmi sa v Ceute a Melille odohrala násilná epizóda: 9 000 
prisťahovalcov násilne prekročilo hranice, zbilo policajtov, obsadilo domy a znásilnilo ženy. 
Vtedy sa zdalo, že nacionalistov je viac ako v SS, ale po pár tweetoch sa títo ľudia rozptýlili a 
nedá sa počítať s tým, že by zorganizovali skupinu, ktorá by išla do ohniska krízy bojovať. 
Na "spustenie" týchto ľudí stačí násilný čin, ktorý vyvolá nenávisť a odpor, a to je neúčinné, 
pretože nenávisť nevedie k rozhodným činom. Je potrebné jasne a spravodlivo pochopiť, že 
boj proti nim nesmie byť činom poháňaným nenávisťou, ale láskou k svojmu ľudu a rodine a 
k postaveniu sveta. Len ľudia, ktorí to pochopia, budú ochotní položiť svoj život. 

 

DA: Aký silný je nepriateľ vo vašej krajine? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Tento problém zrejme nie je taký vážny ako v iných európskych krajinách. V roku 1492 boli 
Židia z nášho kráľovstva vyhnaní a nám sa podarilo stať sa najväčšou ríšou v moderných 
dejinách. Hoci však nemáme taký problém ako Ukrajina, Nemecko, Rumunsko alebo Poľsko, 
máme a mali sme vážny problém. Židia sú tu stále, nestačí ich len vyhnať z našej krajiny alebo 
ich prinútiť konvertovať (ako to robila inkvizícia), pretože "sú to majstri lži" a usadia sa opäť, 
síce skryto, ale na strategických miestach. Najrozšírenejším židovským typom v dejinách Špan-
ielska neboli Aškenázi, ako to bolo v hanbe našich európskych bratov, ale Sefardi: menej hlučný 
židovský typ, ktorý sa až tak nezaujímal o politiku a krvavé revolúcie. Bol to kultúrny Žid, ktorý 
už pripravoval tú "čiernu legendu", tak rozšírenú o našom národe. Je to vplyvný Žid, ktorý sa 
vkladá do vládnych a byrokratických orgánov, ktorý sa stáva poradcom kráľa alebo prezidenta 
republiky. Franco výrazne pomohol medzinárodnému židovstvu etablovať sa aj v Španielsku, 
prijímal jeho pôžičky a rozdával koncesie. 

 

V súčasnosti má Španielsko rovnaký židovský vplyv ako zvyšok Európy, keďže v ňom neex-
istujú žiadne národné spoločnosti. Jeho menou je tiež euro a je podriadené úroku a židov-
skému dlhu; energetické systémy nevlastnia hlavní dodávatelia, ale majú v priezvisku vpísanú 
značku Jahve. Židovská je aj kinematografia či konzumovaná tlač. Sme súčasťou sveta a svet 
má dnes vlastníka. 

 

DA: Vaša politická práca už vyvolala veľa kontroverzií, najmä kvôli silnému tlaku 
medzinárodného sionizmu. Mal/trpel si kvôli tomu nejaké dôsledky v každodennom 
živote? Ak áno, vysvetlite to, prosím. Vysvetlite tiež našim mladším čitateľom, ako sa 
vyrovnať s represiami. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Áno, klamal by som sám seba, keby som to popieral. Cesta politického vojaka nie je cestou 
ruží, nie je zábavná ani príjemná, je to neustála obeta. Predtým, ako som sa stal známou post-
avou boja, ma otec pre moju bojovú angažovanosť vyhodil z domu. Stratil som priateľov a 
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príbuzných a samozrejme, v mojich podmienkach je veľmi ťažké udržať si romantický vzťah. 
Vyhodili ma zo zamestnania a odmietli mi podpísať zmluvu len z ideologických dôvodov. 
Často ma bezdôvodne zadržiavajú, nemôžem cestovať (a ak cestujem do krajín, do ktorých 
mám povolený vstup, musím byť niekoľko dní zadržiavaný na colnici), mám otvorené súdne 
procesy a v jednom z nich odo mňa žiadajú tri roky väzenia za demonštráciu zorganizovanú v 
súvislosti s marockou migračnou krízou. Vo februári 2021 ma viaceré krajiny v Európe začali 
považovať za teroristu... Ale úprimne, hoci mi na tom prirodzene záleží a dotýka sa ma to, 
prijímam tieto dôsledky s radosťou, pretože viem, že bojujem za vec, ktorá je väčšia ako môj 
vlastný život. 

 

Moja osobná rada je, aby sa mladí bojovníci, ktorí sú ešte len v čase, snažili nestratiť podporu 
svojej rodiny a priateľov z detstva, pretože túto časť nášho života nesmieme opustiť, pretože 
bojujeme práve preto, aby sme ju zachovali a posilnili. Ak to nie je možné, tak smelo do toho, 
musíme byť stoickí a plniť si svoju povinnosť. Musíme sa situovať do pozície bezvýznam-
ných jednotlivcov a pohŕdať svojimi pôžitkami a luxusom, ale zároveň si musíme vážiť sami 
seba ako pramene a opory nesmrteľnej idey: vďaka nám sa plameň národného socializmu 
udržiava pri živote. 

 

Musíte byť fanatik, fanatizmus hory prenáša a naša vôľa musí byť nezlomná: Musíte sa naučiť 
obetovať. 

 

DA: Ako sa s tým vyrovnávate? 

 

Isabel Medina Peralta:  

 

Je to prirodzený dôsledok, ktorý prijímam ako súčasť cesty, po ktorej som sa rozhodol ísť. 

 

DA: Máte nejaké projekty/plány do 
budúcnosti? 

 

 Isabel Medina Peralta: 

 

Pokračujte vo vzdelávaní, štúdiu, čítaní, skúmaní, kultúrnom prispievaní spismi a činmi... 

atď. V súčasnosti pracujem na knihe, ktorú dúfam čoskoro vydám. Moje plány do budúcnosti 
nie sú iné ako pokračovať v boji za naše myšlienky bez oddychu. V bojovnosti človeka sú dva 
póly, ktoré by sme nemali ignorovať, Siegfried a Godmund: orol a had, kontemplácia a čin. 
Bez doktrinálneho základu sa nedá uskutočniť rozhodná akcia a bez akcie nemajú idey väčšiu 
cenu ako zhromažďovanie prachu na poličke. Presnejšie povedané, pripravujem sa na to, aby 
som bol schopný uskutočniť to, čo Nemecká republika vo svojom dekréte o vyhnaní zrejme 
tušila: Národný socializmus ako veľký gigant organizovaný v celej Európe a v sesterských 
krajinách. Navrhol som bojovať za to, aby bol národný socializmus opäť legálny a aby bol 
vnímaný ako to, čím je, ako doktrína, ktorá musí pretransformovať budúcnosť našej éry. 
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DA: Chcete odporučiť nejakú literatúru? Ak áno: aké knihy? 

 

 Isabel Medina Peralta: 

 

Vrelo odporúčam anglicky hovoriacim národným socialistom, aby sa usilovali preložiť špan-
ielske diela, pretože sú nesmierne bohaté. Odporúčam preložiť a vydať vo vašej krajine "La 
Conquista del Estado" a "Fašizmus v Španielsku?" od Ramira Ledesma Ramosa. Odporúčam 
tiež prečítať si "Nuestras Ideas" od Ramona Baua, ideálny text na oboznámenie nových sú-
druhov s naším svetonázorom. Na druhej strane som presvedčený, že na to, aby mladý bojovník 
mohol byť národným socialistom a skutočne pochopiť, čo to znamená, musí najprv poznať diela 
ako Iliada, ktorú považujem za "Bibliu árijcov", ako aj rytierske romány, Faust, hlavné 
wagnerovské zápletky... atď. Najprv musíte vedieť, čo znamená byť Európanom (v Európe ale-
bo v Amerike), aby ste mohli bojovať za svoju rasu. A napokon to hlavné, čo nie je pokazené 
alebo prekročené vetrom našej doby. Základný kameň našich myšlienok, MEIN KAMPF a füh-
rerove prejavy, ako aj základné knihy zo straníckej knižnice, napríklad Federov "Manifest proti 
úžere a otroctvu úroku". 

 

DA: Ďakujem za rozhovor. Pokračujte v dobrej práci. Víťazstvo je naše! Neváhajte 
pridať niekoľko záverečných slov pre čitateľov. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Chcem sa vám poďakovať za chvályhodnú prácu, ktorú odvádzate pri vydávaní vášho časop-
isu, ako aj za váš záujem o poznanie histórie môjho národa a za to, že mi dávate priestor na 
odhalenie problémov, ktoré dusia moju krajinu a môj kontinent. 

 

Víťazstvo bude naše a tisícročná ríša zvíťazí. 

  

Heil Hitler! 
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